
Protokoll styrelsemöte 2023-02-06

Närvarande: Cecilia Engblom, Mats Bjellsäter, Henrik Jarpner (Regel- och handikappkommittén), Sara 
Wesslén (Tävlingskommittén), Göran Wängelin (Herrkommittén) Katarina Pahlin

§1 Mötets öppnande och godkännande av föregående protokoll
Cecilia Engblom, ordförande, hälsade välkommen.

§2 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns.

§ 3 G4G-information 
- Golfbanan ser bra ut så här långt.
- Klasse kommer att vara kock på restaurangen den kommande säsongen. Ytterligare en kock 

kommer att anställas på deltid. Vilmer kommer att ansvara för restaurangen. Ytterligare en 
person ska anställas. 

- Det har varit inspelningar vid klubben från Viasat Golf. Runt 15 februari kommer en trailer på 
YouTube/Viasat Golf

- Fråga från TK hur ansvarsfördelningen inför tävlingen i sommar ser ut. TK stämmer av med 
Sarah vad som gäller med restaurangen och övrigt ansvar. 

§ 4 Ekonomi
Jessica kommer inte att ställa upp för omval nästa år. 

I år kommer föreningen att få en klumpsumma från G4G, 100 000 kr. Ett nytt upplägg kommer att tas 
fram med G4G under första halvan av säsongen.  

§ 5 Datum och dokumentation för årsmöte
27 mars är det årsmöte, på Klubbhuset. 28 februari måste verksamhetsberättelse 2022 och 
verksamhetsplan för 2023 vara inskickat till styrelsen (skickas till Cecilia). 12 mars är sista dag för att 
skicka inbjudan till årsmöte (inklusive handlingar). 

Cecilia ser till att revisionsberättelse kommer in.  

§ 6 Information från kommittéer

Herrkommittén: Kommer att ha herr- och damgolf (tillsammans med Damkommittén)på tisdagar, 
som vanligt. Ingen verksamhet under denna tid på året. 

Tävlingskommittén: 9 lag är anmälda till seriespel. Kommittén ska ha möte 28/2 för att planera året. 
ICA Kragsta har meddelat att de inte längre sponsrar, de kände att det inte var tillräckligt många 
anmälda till tävlingen. Kommittén letar ny sponsor. Man planerar en tävlingsledarutbildning. 
Kommittén vill gärna sätta upp meddelanden på anslagstavlan vid parkeringen. Man stämmer av 
detta vid mötet med G4G. 



För tävlingen i augusti behöver vi en ganska stor mängd funktionärer. Bra om vi har en del tröjor/t-
shirts till åtminstone en del av funktionärerna, och att forecaddies har västar. Katarina tar fram en 
offert på detta. Cecilia och Katarina undersöker möjlighet till sponsor för denna kostnad. Sara tar 
fram ett förslag på informationsutskick till medlemmarna och kontaktar Cecilia för utskick. 

Fredrik Bengtsson är kontaktperson på SGDF, fredrik.bengtsson@sgdf.se, 070-554 50 65. Mats 
kontaktar honom för att ta reda på vad förbundet ansvarar för och vad klubben ska ansvara för. 

Regel- och handikappkommittén: Bansträckningen är vänd och införd i alla system och på 
scorekorten. Orange tee kommer med i banguiden. Handikappindex kommer inte att ses över i 
dagsläget, utan skjuts framåt. 

§ 7 Övriga frågor
- Tävlingskommittén tar fram förslag på datum för KM och Kategori-KM, för avstämning med 

Styrelsen.

§ 8 Mötets avslutande
Cecilia tackar för engagemanget och avslutar mötet. Cecilia återkommer med en kallelse till möte 
innan årsmötet. 

Underskrift/justering

……………………………………………. …………………………………………………………..
Cecilia Engblom, ordförande Katarina Pahlin, sekreterare


